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Protokół XLII sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, 

która odbyła się 9 maja 2022 r. (poniedziałek) w Domu Kultury w Chmielniku, 

ul.Starobuska 10, 26-020 Chmielnik o godz. 15:30 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

XLII sesję Rady Miejskiej w Chmielniku otwarła i jej przewodniczyła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska. Powitała obecnych na sali obrad: Burmistrza Miasta  

i Gminy Chmielnik Pawła Wójcika, Zastępcę Burmistrza Małgorzatę Przeździk, Skarbnik Miasta 

i Gminy Annę Pleban,  Radnych Miasta i Gminy, Sołtysów oraz pracowników Urzędu. 

Przewodnicząca Rady odczytała klauzulę informacyjną dotycząca przetwarzania danych 

osobowych w sprawie nagrywania obrazu i dźwięku oraz przechowywania nagrań.   

W sesji Rady Miejskiej dnia 9 maja 2022 r. wzięło udział 15 radnych. Przewodnicząca Rady 

stwierdziła kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności radnych na sesji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała proponowany porządek obrad i zwróciła się  

z pytaniem:  Czy ktoś wnosi uwagi do proponowanego porządku obrad?  

Do zaproponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag. 

Głosowanie w sprawie  Przyjęcie proponowanego porządku obrad. - czas głosowania: 

9.05.2022, godz. 15:34, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 

0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

3. Przyjęcie protokołu czterdziestej i czterdziestej pierwszej sesji Rady Miejskiej  

w Chmielniku.  

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem do radnych: Czy ktoś z państwa wnosi jakieś 

uwagi do protokołu czterdziestej sesji? Nie było uwag. 

Głosowanie w sprawie Przyjęcie protokołu z XL sesji - czas głosowania: 9.05.2022, godz. 

15:35, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0. 

Protokół nr XL przyjęto jednogłośnie. 
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Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem do radnych: Czy ktoś z państwa wnosi jakieś 

uwagi do protokołu czterdziestej pierwszej sesji?  Nie było uwag.  

Głosowanie w sprawie Przyjęcie protokołu z XLI sesji, czas głosowania: 9.05.2022, godz. 

15:35, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

Protokół nr XLII przyjęto jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami.  

Burmistrz przekazał Radzie Miejskiej w Chmielniku wraz ze sprawozdaniem z prac pomiędzy 

sesjami, Sprawozdanie Burmistrza z realizacji „ Programu Współpracy Gminy Chmielnik z Orga-

nizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” za rok 2021 oraz reali-

zacji uchwały w sprawie ustalenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Miasto  

i Gminę Chmielnik. 

 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):  Pkt 4 to sprawozdanie burmistrza spraw pomiędzy 

sesjami. Sprawozdanie Burmistrz przesłał nam już odpowiednio wcześniej, gdzie mogliśmy się z 

nim zapoznać zarówno ze sprawozdaniem burmistrza realizacji programu współpracy gminy z or-

ganizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami. Czy ktoś z państwa ma pytania do Pana 

Burmistrza w sprawie sprawozdania? 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Pan Radny Hieronim Górski, bardzo proszę. 

Hieronim Górski (Radny Miasta i Gminy Chmielnik): (nie włączony mikrofon). Radny zadał 

pytanie w sprawie składowiska odpadów w Promniku oraz w sprawie budowy obwodnicy 

Chmielnika i wariantów jej przebiegu. 

Paweł Wójcik (Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik): Jeśli chodzi o spotkanie w Promniku,  

to spotkanie, na które prezes Promnika instalacji, która zagospodarowuje zagospodarowuje 

odpady, zaprosił wszystkich wójtów, burmistrzów z terenu powiatu kieleckiego. Po to głównie, 

żeby zaznajomić nas z wynikami, które zostały osiągnięte z uwagi na to, że też, jakby część naszych 

odpadów tam właśnie jest zawożona, więc, żeby przedstawić nam jak wygląda kwestia finansowa, 

jak wyglądają statystyki, ale także poinformować nas o planach i zamierzeniach inwestycyjnych 

dotyczących rozbudowy tego zakładu. Takie spotkanie też będzie tutaj u nas już tak bardziej 

powiedzmy na roboczo zaprosiłem prezesa, żeby tak, żebyśmy mogli też usiąść wraz u nas 
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zarządzającymi naszym Zakładem Usług Komunalnych z uwagi na to, że u nas sytuacja jest jasna, 

ponieważ nam odpady odbiera spółka nasza gminna, więc jesteśmy trochę w innej sytuacji niż 

gminy ościenne. Takie spotkanie pewnie w miesiącu maju się odbędzie, jeśli chodzi o kwestię 

związaną z obwodnicą, to od, jakby ostatniego momentu, od naszego ostatniego spotkania nic w 

zasadzie się nie zmieniło,  nie ma żadnych innych informacji, oprócz tych, które już dostaliśmy 

wcześniej, o których państwa informowałem. 

Grzegorz Wesołowski (Radny Miasta i Gminy Chmielnik): Spotkanie odnośnie obwodnicy 

odbyło się z inicjatywy GDDKiA czy była to Pana Burmistrza inicjatywa spotkania odnośnie 

obwodnicy? 

Paweł Wójcik (Burmistrz): Ale o, którym spotkaniu mówimy? 

Grzegorz Wesołowski (Radny): O obwodnicy.  

Paweł Wójcik (Burmistrz): Ale o którym, bo konkretnie o tym podczas. 

Grzegorz Wesołowski (Radny):Tego z 6 kwietnia? Jest napisane w sprawozdaniu z tego dnia 

spotkanie w sprawie obwodnicy. 

Paweł Wójcik (Burmistrz): To było spotkanie, które zostało zaproponowane przez Generalną 

Dyrekcję. 

Grzegorz Wesołowski (Radny): A dlaczego radni nie zostali zaproszeni? 

Paweł Wójcik (Burmistrz): Zostali zaproszeni. 

Grzegorz Wesołowski (Radny): Ja nie zostałem zaproszony.  

Paweł Wójcik (Burmistrz): A to się zorientuję 

Grzegorz Wesołowski (Radny Miasta: Dobrze, i jeszcze drugie pytanie mam odnośnie 

monitoringu na osiedlu Piastów. Chodzi o monitoring ma być monitoring założony na mieście tak 

zwanym. Natomiast na osiedlu taki monitoring ma nie być założony. Wynika to z pana 

sprawozdania, dlaczego na osiedlu nie będzie monitoringu? 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik): Monitoring ten  

w rynku jest przewidziany w ramach projektu rewitalizacji. Natomiast osiedle, czy też ulica 

Piastów nie jest w obszarze rewitalizacji, chodziło o to, że przy wyznaczeniu obszaru rewitalizacji 

brane były pod uwagę gęstość zaludnienia i po prostu ten obszar nie został objęty, więc  

w pierwszym etapie realizujemy to, co jest ujęte w projekcie unijnym. Dlatego, że nie mogliśmy 

wyznaczyć obszaru rewitalizacji. Jest to obszar, który wiąże się z wyznaczeniem obszaru 

zdegradowanego, wymagającego podjęcia działań wszelakich. I jeżeli chodzi o ulicę Piastów, 

państwo również uczestniczyli w etapie wyznaczania tego obszaru. Jest podjęta uchwała Rady 

Miejskiej chyba w 2018 r., gdzie właśnie obszar ulicy całego osiedla wtedy Piastów nie został 

objęty. Chodziło o to, że nie zdiagnozowano tam wtedy tego problemu.  

Grzegorz Wesołowski (Radny): Znaczy problem był na osiedlu wiele samochodów jest 

porysowanych zdarzają się kradzieże i nawet w piwnicach albo zgłoszenia na policję. Nie wiem, 
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dlaczego nie został objęty ten obszar. 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza): Na etapie konsultacji społecznych. 

Grzegorz Wesołowski (Radny): Nawet mój samochód kilka razy został porysowany.  

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza): Nikt na etapie konsultacji społecznych przy 

wyznaczaniu obszaru rewitalizacji nie zgłaszał tego problemu. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Chmielnickiego Centrum Kultury za 2021 rok. 

Sprawozdanie z działalności Chmielnickiego Centrum Kultury za 2021 r. zostało 

omówione na Komisji Statutowo-Regulaminowej. Przewodnicząca Rady zwróciła się z 

zapytaniem: Czy ktoś z państwa ma jeszcze pytania, w związku z tym sprawozdaniem? Nie 

zgłoszono uwag i pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała sprawozdanie CHCK pod głosowanie.  Głosowanie w 

sprawie Przyjęcie sprawozdania za sprawozdania z działalności Chmielnickiego Centrum Kultury 

za 2021 rok. - czas głosowania: 9.05.2022, g.15:41, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

Sprawozdanie z działalności Chmielnickiego Centrum Kultury za 2021 rok zostało przyjęte 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2021 rok. 

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Chmielniku  za 2021 r. zostało omówione na Komisji Statutowo-Regulaminowej. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem: Czy ktoś z państwa ma jeszcze pytania, związku 

z tym sprawozdaniem? Nie zgłoszono uwag i pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała sprawozdanie M-GOPS pod głosowanie. Głosowanie  

w sprawie Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

za 2021 rok - czas głosowania: 9.05.2022, g.15:41, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 rok 

zostało przyjęte jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Chmielniku 

z/s w Zreczu Dużym za 2021 rok. 
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Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Chmielniku za 2021 

r. zostało omówione na Komisji Statutowo-Regulaminowej. Przewodnicząca Rady zwróciła się  

z zapytaniem: Czy ktoś z państwa ma jeszcze pytania, w związku z tym sprawozdaniem?  

Nie zgłoszono uwag i pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała sprawozdanie ŚDS pod głosowanie. Głosowanie w sprawie 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Chmielniku z/s w 

Zreczu Dużym za 2021 rok. - czas głosowania: 9.05.2022, g.15:42, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Chmielniku z siedzibą 

w Zreczu Dużym za 2021 rok zostało przyjęte jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Chmielniku za 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem: Czy ktoś z państwa ma jeszcze pytania, 

w związku z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SP ZOZ  

w Chmielniku za 2021 r.? Nie zgłoszono uwag i pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia finansowego 

SPZOZ za 2021 r. pod głosowanie. Głosowanie w sprawie Podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Chmielniku za 2021 rok. (DRUK 432) - czas głosowania: 9.05.2022, g. 15:42, 

wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie,  nr XLII/432/2022 i stanowi załącznik do protokołu.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 

dziennymi opiekunami. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem: Czy ktoś z państwa ma jeszcze pytania, 

w związku z projektem uchwały w sprawie w sprawie planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami.? Nie zgłoszono uwag i pytań. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. Głosowanie w sprawie Podjęcie 

uchwały w sprawie planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opieku-

nami. (DRUK 433) - czas głosowania: 9 maja 2022, g. 15:43, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, nr XLII/433/2022 i stanowi załącznik do protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XIV/126/2015 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 23 listopada 2015 r. w sprawie opłaty targowej. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem: Czy ktoś z państwa ma jeszcze pytania, 

w związku z projektem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XIV/126/2015 

Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 23 listopada 2015 r. w sprawie opłaty targowej? Nie 

zgłoszono uwag i pytań.  

Przewodnicząca Rady  poddała projekt pod głosowanie. Głosowanie w sprawie Podjęcie 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XIV/126/2015 Rady Miejskiej  

w Chmielniku z dnia 23 listopada 2015 r. w sprawie opłaty targowej. (DRUK 434) - czas 

głosowania: 9.05.2022, g.15:44, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie, nr XLII/434/2022 i stanowi załącznik do protokołu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem: Czy ktoś z państwa ma jeszcze pytania, 

w związku z projektem uchwały w sprawie zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli? Nie zgłoszono uwag i pytań.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. Głosowanie w sprawie Podjęcie 

uchwały w sprawie zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli. 

(DRUK 435) - czas głosowania: 9.05.2022, g.15:45, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZY-

MUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie, nr XLII/435/2022 i stanowi załącznik do protokołu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 

2022-2040. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):Kolejny projekt uchwały w sprawie wieloletniej 
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prognozy finansowej gminy Chmielnik na lata 2020-2040. Czy mają państwo pytania tego 

projektu. Bardzo proszę Pan Radny Hieronim Górski? 

Hieronim Górski (Radny Miasta i Gminy Chmielnik): Dwa pytania odnośnie lokalizacji 

dwóch projektów jeden to zbiornik retencyjny. Jest o nim mowa, a nie ma informacji, gdzie on ma 

się znajdować. I drugi projekt odnośnie lokalizacji budynku wielorodzinnego przy ulicy Kieleckiej. 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza): Jeżeli chodzi zadanie dot. zbiornika 

retencyjnego to jest to zadanie, które zapowiadał Burmistrz w zakresie pierwszego etapu 

rozbudowy sieci kanalizacyjnej. To jest w kierunku miejscowości Łagiewniki, częściowo również 

Zrecze Małe, po to, żeby włączyć się do istniejącej oczyszczalni w Chmielniku. Jest to zadanie, 

które planuje się dofinansować z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Jednym z wymogów 

tego konkursu jest to, aby powstał właśnie taki zbiornik na sieci sanitarnej, ewentualnie sieci 

deszczowej, stąd to zadanie właśnie ma w swojej nazwie zbiornik retencyjny. Podziemny dodam 

jeszcze. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): I drugie pytanie jeszcze. 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza): Drugie pytanie. To, jeżeli chodzi o budynek 

wielorodzinny, tak ten przy ulicy Kieleckiej. To jest ten budynek mieszkań socjalnych gminy 

Chmielnik, który znajduje się prawie vis-a-vis bloku istniejącego przy ulicy Dojazdowej. Chodzi 

o wykorzystanie tego terenu, aby powstał może parterowy, nie wiadomo jeszcze dokładnie jaki.  

Projektant musi to rozeznać, jaki będzie kształt budynku. Chcemy po prostu w odniesieniu do 

problemów związanych z demografią, z tym, że zgłaszają się do nas ludzie, że brak tych mieszkań 

na terenie gminy Chmielnik, rozszerzyć ofertę w zakresie zamieszkania zbiorowego. To jest tzw. 

"dawny Belweder". 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Czy jeszcze może są jakieś pytania w związku z 

WPF? Jeżeli nie ma więcej pytań. Proszę o głosowanie. Kto z państwa jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej? Kto przeciw, kto się wstrzymuje?  

Głosowanie w sprawie Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2022-2040. (DRUK 436) - czas głosowania: 9.05.2022, g.15:48, wyniki: ZA: 

15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie nr XLII/436/2022 i stanowi ona załącznik do protokołu.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2022 rok.  

Radni na sesji nie zgłosili uwag i pytań do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu na 

2022 r.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. Głosowanie w sprawie Podjęcie 

uchwały w sprawie zmian budżetu na 2022 rok (DRUK 437) - czas głosowania: 9.05.2022, g.15:48, 

wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA). 

Uchwała przyjęta jednogłośnie, nr XLII/437/2022 i stanowi ona załącznik do protokołu.  

14. Sprawy różne. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): I przechodzimy do punktu czternastego, czyli 

sprawy różne czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w sprawach różnych. Bardzo proszę, Pani 

radna Danuta Orkisz. 

Danuta Orkisz (Radna Miasta i Gminy Chmielnik):Dzień dobry. Chciałbym się zapytać, po 

prostu była sesja 28. a za 3 dni na stronie Chmielnika, gminy Chmielnik ukazało się, że ma być 

rewitalizacja Chmielnika na rynku. Dlaczego jako radna o tym nie wiedziałam. Dowiaduję się to z 

Internetu, mieszkańcy mówią, że jak to ty radna nie wie. I chciałabym zapytać też, jakie są koszty 

tego przedsięwzięcia. Chciałabym się zapytać, kiedy odbył się przetarg? Ile firm startowało do tego 

przetargu, że ta tylko jedna jedyna firma wygrywa za każdym razem. To są pytania. Proszę jeżeli 

można o odpowiedź krótką i tak, jak ja zadaję pytania, żeby pan mi odpowiedział, nie ogródkowo, 

bo jak pan jest tego wyuczony, tylko proszę konkretnie.  

Paweł Wójcik (Burmistrz): To znaczy myślę, że krótko najkrócej, to zawsze można  

i najszybciej dowiedzieć się z dokumentów, które każdy radny dostaje przed sesją i tam wszystkie 

zadania szczegółowo są rozpisane z tego, co pamiętam zadanie dotyczące rewitalizacji, widnieje 

w dokumentach sesyjnych, już od kilku lat, więc to tak najkrócej, co mogę odpowiedzieć, żeby po 

prostu zajrzeć dokumenty. Natomiast jeśli chodzi o kwestie techniczne, to może Pani 

Wiceburmistrz doda więcej informacji. 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza):Szanowni Państwo, zadania rewitalizacyjne 

to jest kompleks zadań, to nie jest jedno zadanie. To jest, wymienię część tylko tych głównych. To 

jest kompleks przy ulicy Kwiatowej, tam mieliśmy kompleksową modernizację całego obiektu 

sportowego, być może państwo nie pamiętacie, jak wyglądał ten obiekt przed renowacją. Dziś tam 

myślę, że z dumą można pójść zaprowadzić dzieci na plac zabaw w niedługim czasie albo już też 

dzieci korzystają z utworzonego skateparku. Mamy nową nawierzchnię, mamy zmodernizowany 

kort tenisowy. To jest jedno zadanie rewitalizacji. Kolejny to jest przebudowa ulicy 

Mielczarskiego. To jest zadanie od Rynku, który aż w ciągu do zaczynającego się osiedla na ulicy 

Piastów. Rewitalizacja to również rozbudowa monitoringu miejskiego. To jest również 

przebudowa odnowienie szaty graficznej ulic Rynku w centrum miasta łącznie z utworzeniem 

budynku wystawienniczo-promocyjnego dla przedsiębiorców. Takie były wymogi konkursu, żeby 

móc uzyskać dofinansowanie. Czasem zadania muszą się wpisywać w to, żeby mieć szansę 

uzyskania tych środków. Jeśli chodzi o szczegóły, Serdecznie zapraszam, jestem każdego dnia 

pokój 208, udostępnię całą dokumentację, jeżeli chodzi o oferty. Proszę wybaczyć, ale nie 

pamiętam kwot na pamięć i ofert, które zostały złożone. Dokumenty są składane w przetargach 

elektronicznie, wygrywa oferta, która przedstawi najkorzystniejszą ofertę cenową i spełni 

pozostałe kryteria w ocenie ofert. 

Danuta Orkisz (Radna): A dlaczego my jako radni nie wiedzieliśmy właśnie o tym. 

Dlaczego to nie było nagłośnione. Mieszkańcy, tak samo jak ja, mieszkańcy dowiadujemy się 
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Internetu. Jak to jest, jeżeli Panie Przewodniczący, mówią, że obradują dniami nocami, to obradują 

w ten sposób, że tylko i wyłącznie na swojej miejscowości, inwestycje przekazują, a inne 

miejscowości są po prostu pomijane, bo tak mi się wydaje. 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza):  Proszę wybaczyć, ale nie odniosę się do tego 

wprost, natomiast zadanie rewitalizacji widnieje w naszym budżecie od 2015 roku. Państwo dostają 

dokumenty informacje przed każdą sesją, gdzie są wprost wymienione zadania kwoty i lata 

realizacji. Nic nie ukrywamy, wszystko realizujemy to, co jest przewidziane w planie finansowym. 

Danuta Orkisz (Radna): To w takim razie, jeżeli ja miałam obiecywaną drogę powiatową  

i do tej pory ciągu państwa kadencji nie jest dalej ta droga w żaden sposób ruszona. No chwileczkę, 

ważniejszy jest rynek niż ludzie mają mieć godny dojazd do domów? 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza): Wszystko jest ważne. 

Danuta Orkisz (Radna): Nie, może, może w tej stronie uderzymy, że po prostu tam ludzie 

też mieszkają, wasi wyborcy, którzy Pan Burmistrz powiedział przepraszam, że jeszcze 

przeszkadzam, który powiedział, że dzięki temu, że mamy taką drogę ani innym nie trzeba progów 

spowalniających, że może sobie zakupimy samochody terenowe. Więc się zapytuję, kiedy będzie 

dofinansowanie do tych samochodów terenowych, bo mój budżet nie przekracza tego, żebym 

dostała takie dofinansowanie z waszej gminy, na zakup takiego auta i na pewno wielu osób u mnie 

w miejscowościach się znajdzie taki, który takie dofinansowanie by może pozyskali, gdyby takie 

właśnie było z gminy. Skoro nie ma drogi 40 lat, a robimy rynek? No troszeczkę jest niefajnie. 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza): Ja może sprecyzuję, bo, żeby może nie 

rozbudzić wyobraźni, że zrobimy rynek. My tam nie zrywamy płytek. My tam mnie budujemy tego 

rynku od początku poprawiamy pewną infrastrukturę, która po prostu przez lata uległa dewastacji 

atmosferycznej, bym powiedziała. Bo po prostu trzeba to wyczyścić odnowić i tylko w takim 

zakresie jest budowa Rynku, którą pani nazwała. Jeżeli chodzi o drogę, o której pani sukcesywnie 

na każdy sesji porusza, to nie jest tak że się w tym temacie, nic nie dzieje. I bardzo dobrze. To nie 

jest tak, że nic w tym temacie się nie dzieje. Bo doszło do wielu spotkań, również z udziałem władz 

na szczeblu powiatowym, i czynimy starania, żeby to zadanie zostało zrealizowane, 

Danuta Orkisz (Radna): No ale jakie są efekty, bo jakie są efekty, ja nie widzę, były 

wykonane zdjęcia, była pani bodajże Krupka, pan Burmistrz, pani Jabłońska, pan Ściana, tylko 

zdjęcia do biuletynu chmielnickiego zrobione, i na Internet wrzucone i na tym koniec? 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza): Myślę, że trzeba uzbroić się w odrobinkę 

cierpliwości. Tak. 

Danuta Orkisz (Radna): Ta cierpliwość naprawdę już się skończyła. 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza): To zadanie naprawdę będzie zrealizowane, 

bo raczej zarówno władze powiatowe jak i gminne starają się rozwiązywać problemy, a to 

niewątpliwie jest problem. 

Danuta Orkisz (Radna): To jeszcze ostatnie pytanie. 

Paweł Wójcik (Burmistrz) Jeśli mogę tylko doprecyzować tak, krótko zwięźle tak jak pani 

prosiła o załącznik nr 2 wykaz przedsięwzięć w 2 do WPF od pozycji 1.1 chyba 2.4 o kolejnych 

kilka pozycji to są właśnie pozycje związane z rewitalizacją. Są tam okres realizacji, łączne nakłady 

finansowe, limit na poszczególne lata wszystkie dokumenty co miesiąc, każdy radny przed sesją 
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dostaje. 

Danuta Orkisz (Radna): Dziękuję, jeszcze jedno pytanie, tylko zadam ostatnie. Bo ostatnio 

Pan Burmistrz mówi nam czy u nas było na Zagórze zrobione oświetlenie. Tak zgadza się, ja 

pozyskałam sobie odpowiedź, gdzie to by oświetlenie zostało zrealizowane w 2018 roku ja nie 

byłam wtedy jeszcze radną. A drugie, inwestycja ta wynosiła 50 055,00 zł dokładnie, a druga wtedy 

to ja byłam radną na Wielką Łąkę w 2021 r. 42 000 wynosiło założenie tam lamp. Chciałem 

powiedzieć, że bardzo dziękuję za te lampy, ale szczerze powiem, że 3 miejscowości chyba 

wpłaciły za to podatek. W tym okresie, płacą ludzie podatek czy nie? Nie płacą podatków, Panie 

Burmistrzu? 

Danuta Orkisz (Radna): Taki związek, chyba należy im się oświetlenie, żeby pan nie 

wypominał ludziom tego oświetlenia. Bo wszędzie jest to oświetlenie, robione, nie tylko na moich 

wsiach. Dziękuję.  

Paweł Wójcik (Burmistrz): Zwróciła się, pani z zapytaniem, żeby dać wykaz, konkretnie. 

No nie mam tego pisma przed sobą, ale można odczytać konkretnie jak brzmiało pani zapytanie 

dotyczące udzielenia informacji i dokładnie na pani zapytanie dostała pani odpowiedź na 

informację? Tam nigdzie nie było, że ktokolwiek komu cokolwiek wypomina, czy wypowiada  

to była tylko kwestia odpowiedzi na zadane przez panią pytania. Dostała pani szczegółowe 

wyliczenia, które pani poprosiła, więc to tylko tyle i no bo tu nic więcej dodać nie można. 

Danuta Orkisz (Radna):  Zgadza się panie burmistrzu, ale dwie sesje temu jasno i wyraźnie 

pan mi wypomniał, świetlicę w Zreczu Chałupczańskim, Dom Środowiskowy w Zreczu Dużym  

i oświetlenie, więc ja pozyskałam sobie odpowiedź, ile to oświetlenie kosztowało. Dziękuję bardzo. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): To jeszcze może tylko dodam, że nie wiem, kiedy 

padło z moich ust, że obradujemy dniami nocami, ale chyba każdy z radnych należy do pewnej 

komisji. Nie powiedziałam, gdyż obradujemy dniami nocami, ale przecież każdy z nas radnych 

jest w odpowiedniej komisji, na którą trafiają poszczególne projekty uchwał do danej komisji, 

potem trafiają na komisję statutowo-regulaminową, na którą przychodzą przewodniczący 

odpowiednich komisji, ale też zawsze zaproszeni są wszyscy radni nic nie jest przed nikim 

ukrywane, każdy ma wszystkie materiały, o wszystko można zapytać, dlatego też nikt nie zamyka 

nikomu drogi. Komisja statutowo-regulaminowa jest otwarta dla wszystkich radnych. I tutaj nikt 

nigdy nie powiedział, że obradujemy dniami nocami, ale też nie przechodzimy prosto na sesję, 

tylko jednak każdy projekt jest wcześniej omówiony. 

Danuta Orkisz (Radna):Ja tylko, że jeżeli pójdziemy na komisję statutowo-regulaminową, 

ja chodzę i rozmawiam, mówię, to ktoś mi powie tak że jak nic nie mówię, bo pewna osoba mówi 

w ten sposób, ale ja nie pamiętam takich słów, żeby mówił to, jeżeli człowiek, który ma 45 lat, 

bodajże i ma Alzheimera. To bardzo mi przykro. 

Grzegorz Wesołowski (Radny): Jeszcze ja chciałbym zadać pytanie. Chciałbym zadać 

pytanie do pani burmistrz, do pana burmistrza. Rozumiem, że rewitalizacją została objęta również 

ulica Leśna? Tak czy nie, bo tam nie ma chodnika od 20 ponad lat. 

Danuta Orkisz (Radna):U nas od 40 lat nie ma drogi 

Grzegorz Wesołowski (Radny): To jest najdłuższa, jedna z najdłuższych ulic  

w Chmielniku? 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza):Chodnik na ulicy Leśnej jest na etapie 
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projektowania. Wstępnie był objęty programem rewitalizacji, ze względu jednak na to że jest droga 

powiatowa z różnych względów Starostwo Powiatowe wycofało się realizacji tego zadania  

i projektujemy je teraz z własnych środków. 

Grzegorz Wesołowski (Radny):Rozumiem, a czy ulica Szkolna też jest powiatowa. 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza):Tak też jest ulicą powiatową 

Grzegorz Wesołowski (Radny): I udało się tam dogadać. Tutaj nie możemy dogadać przez 

20 parę lat. 

Małgorzata Przeździk (Zastępca Burmistrza):Ale tam też się nie udało dogadać. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca): Czy jeszcze ktoś z państwa radnych ma jakieś pytania. 

Bardzo proszę. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Dzień dobry. Dziękuję, za udzielenie głosu pani 

przewodniczącej, że wiele mi udzieliła głosu i tak następnie chciałbym gorącą prośbę pani 

przewodniczącej, aby mi pozwoliła w spokoju. Żebym, mógł pewne pytania zadać jest dużo, nie 

tak jak ostatnio 6 grudnia 7, jest 2, 3 maksymalnie i żeby po prostu nie wybijała mnie z kontekstu, 

bo przede wszystkim jestem od pani o wiele starszy, dzieci mam starsze jak pani i kultura wymaga 

tego, że mnie pani nie przeszkadzała. Jeżeli, jeżeli skończę. Proszę, ja pani raczej nie będą się starał 

się pani przeszkadzać, jeżeli będzie się Pani wypowiadać. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Jeszcze pan dobrze nie zaczął, a już pan mi 

zarzuca, brak kultury tak? Bardzo proszę zatem o zadanie konkretnych pytań. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Ale ja byłem na sesji i wiem, jak się pani zachowuje, 

pani potrafi, wchodzić w słowo, wybijać ludzi z kontekstu. To tylko tak wyraźnie do sprawy, żeby 

pani proszę pozwolić spokojnie wypowiedzieć. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):  Proszę o konkretne pytania. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): I przy okazji, chciałbym podziękować za sesję  

z 6 grudnia ubiegłego roku pani Agnieszce Lenartowicz. Poprowadziła sesję wspaniale, ale jakoś 

wypowiadałem się nie przeszkadzała, ludzie wysłuchali i wiedzieli, o co chodzi o także jeszcze raz 

gorąco, pani Agnieszce dziękuję. Dochodzą mnie słuchy , proszę państwa, Szanowni Państwo, że 

Wrzesień dowiaduje się od pewnych ludzi z Rady. Kiedy ma przychodzić na sesję. O której 

godzinie, proszę państwa to było kiedyś, za poprzednika w tej chwili jest transmitowane. Siądę 

sobie i wiem kiedy jest, kiedy ja mogę przyjść nie będę siedział wam, słuchał jak tak, jak jak tutaj 

głosujecie nad poszczególnymi uchwałami, tylko przychodzę sobie na czas. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):Przepraszam, ale można o pytanie. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Już chwileczkę. Skończę wywód, i będą pytania. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):Ale ja bym prosiła bez wywodu, tylko proszę o 

konkretne pytanie proszę. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Proszę pani zaczyna, pani swoją polkę. Jak zawsze 

proszę mi dać skończyć. Proszę panie, ale ja. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):Poproszę o konkretne pytanie przepraszam 
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bardzo, to są obrady sesji. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Dochodzą mnie słuchy. Ja mówię, to też w formie 

pytania dochodzą do mnie słuchy, że radni wśród radnych, chodzi taka fama, że ktoś mi donosi o 

której mam przychodzić, ale co do czego było tak. Ale za pana Zatorskiego, a tutaj siedzi pan 

burmistrz, który mi dawał znać, że za 10 minut proszę przyjść, czy za 15 minut. Było to bardzo 

dobrze dla burmistrza, bo wtedy byłem co na każdej sesji i zadawałem trudne pytania panu 

burmistrzowi Zatorskiemu. Pan Wójcik, wtedy był szczęśliwy w tej chwili w tej chwili nie 

odpowiedział mi na 7 pytań na poprzedniej sesji, ale na cóż jego kultura i takie zachowanie, 

wychowanie jest, jeżeli nie przeskoczy tego na pewno nigdy w życiu, takim człowiekiem był, i 

będzie i wydaje mi się także do końca swych dni. Tak to wygląda. Podstawowa rzecz przejdę do 

tych pytań. Proszę państwa, są rewitalizacja rynku tak. Czemu, radni, niektórzy jednak, że wszyscy 

czy nie dowiadują się z portalu gminy o rewitalizacji. Nie są informowani w ogóle żaden sposób. 

A także o wykonawcy. No oczywiście. Znów znajomy wygrał. Nie wiem, czy był przetarg? Nie 

wnikam, bo to mnie nie nie nie, od tego odpowiednie odpowiednie służby w gminie także powinny 

wiedzieć, ale, ale to jest zastanawiające, a wszyscy też wiemy, że jak wygrywa swój. To jest swój. 

To wie, co ma robić? Jak ma robić? Jak się ma jak, jak ma jak postępować. Obcy wygra to mu się 

będzie odbiory robić 3 miesiące, a to źle tamto źle go na siebie wy.....szy, więc nie chcę nie chcę 

wniosek, pani przychodzi do gminy? Niestety, ja wiem, że np. na stadionie był prezesem klubu, 

nie było żadnego odbioru tego budynku, zostały wyrzucone 550tys., totalnie w błoto w dwie 

maleńkie szateńki 550 000 zł i teraz robicie rewitalizację rynku. Co tam tą kostkę będziecie na 

lepszą najlepszą, brylantową zakładać. Jak ja nie wiem 9 000 000 zł, czy to jest? Niema innych 

naprawdę potrzeb tylko rewitalizować. Po raz kolejny w ciągu 14 lat, rynek. Dla mnie paranoja 

totalna paranoja. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Ale bardzo proszę o konkretne pytanie. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec):  Nie widzicie państwo, przykładowo tego, że stoi 

drapacha na rynku, żydowska bogini, pogańska i wy tego nawet, nie boicie się dotknąć. Jaki  

u was patriotyzm. Pytam się, są ulice Kildmana, Stolzman. Pana samozwańczego profesora Żaka, 

żyjącego, notabene nigdzie się tak na świecie tego, nie czyni, tu się nadało żyjącemu członkowi 

ulicę i tutaj was to nie razi. Drapacha pogańska w rynku w centrum rynku stoi i was nie razi skoro 

wy tak prowadzicie oszczędności i od organizacji różnych uroczystości dla społeczeństwa.  

Ja pokryje. Zaproszę pana Wzorka, najlepszy autokar z Kielc zawiozę was zrobię wycieczkę dla 

radnych, sołtysów, urzędników gminy przejedziemy się przez Daleszyce, przesz Łagów 

popatrzycie, jak tam jest Polska patriotyczna, chrześcijańska. A u nas to boginie boginię pogańską 

i wy robicie rewitalizacji nie ma wzmianki o tym. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):Ale ja myślę, że to jest bardzo dobry pretekst,  

w tym momencie przy okazji rewitalizacji o złożenie wniosku o usunięcie takiego pomnika.  

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec):Wy tego nie zrobicie. Wam chodzi o szekle. Wam 

oczy zaślepiają szekle. Pani też, wam wszystkim być może wyjątki, przepraszam nie o wszystkich 

mówię. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Mogły pan przejść naprawdę konkretnego 

pytania. Bardzo proszę. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec):Dlaczego robicie rewitalizację po raz trzeci, czy 

niema większych, podstawowe pytanie czy nie ma większych potrzeb na terenie Chmielnika.  
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I dlaczego jeżeli już jest ta rewitalizacja za, za 9 000 000 złotych, ogromna suma, dlaczego 

zostawiacie, tą, tą dla mnie to jest drapacha. Ja wiem, że w Chmielniku,  99,9 w Chmielniku ona 

się nie podoba. To jest pomnik. Ja nawet nie wiem czy to można nazwać pomnik. Bogini pogańska 

w chrześcijańskiej Polsce, w chrześcijańskim Chmielniku? 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec):Druga część pytania to. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):Może najpierw to jedno pytanie pierwsze 

odpowiemy. Kto się chce tutaj z państwa odnieść do tego pytania, chociaż to tylko dodam, że 

akurat, jeżeli chodzi o rewitalizację, to nikt z nas nie dowiedział się o tym z dnia na dzień, bo to 

wszystko widnieje programie, w całej rozpisce WPF. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Ja przychodząc, spodziewałem się na nie uzyskam 

odpowiedzi, a szczególnie od, od, od, dziedzica chmielnickiego. Na pewno tutaj nie uzyskam, bo, 

bo to jest tak człowiek wychowany i inteligentny, że proszę, że on potrafi odpowiadać na pytania 

łatwe. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Proszę o pohamowanie się. Mogę prosić. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec):I klakierów, a pytania trudne. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Proszę o nie przekrzykiwanie mnie i proszę  

o pohamowanie, bo to nie jest pana profil na Facebooku. Myślę, że tutaj bardzo chętnie pana 

wysłuchamy , zawsze pod uzyska pan pomysł bardzo proszę o kulturę. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Zawsze pani to robi. Bo jak na razie to pan zarzuca 

tylko brak kultury wszystkim wokół, a sam pan nie ma, więc bardzo proszę. Proszę Pani do dzisiaj 

jest pismo, które do pani skierowałem. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):Jak na razie, że, ja wiem. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Żeby sobie wzięła pani stoperan na powstrzymanie. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): I w tym momencie kolejny raz udowadnia pan 

brak kultury, więc bardzo proszę, jeżeli pan chce uzyskać odpowiedź. Proszę się uspokoić pan 

może ewentualnie zostać wyprowadzony. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Ale proszę przyjmować pytania łatwe przyjemne, ale 

jeżeli rzeczywiście takich stanowiskach trzeba się z tym myśleć o tym będzie mieć trudne pytania 

kontrowersyjne i trzeba na to też umieć odpowiedzieć nie tylko pływać elegancko w płetwach, 

dobrze, tylko trzeba wchodził już bez. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady)W tym momencie zostanie panu udzielona 

odpowiedź na to pierwsze pytanie, tylko niech pan da jej udzielić? 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Następna rewitalizacja? 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Odpowiemy na pana pierwsze pytanie bardzo 

proszę pan burmistrz.  

Paweł Wójcik (Burmistrz): Ja już powiedziałem na ostatnim spotkaniu i nie mam zamiaru 

zmieniać swojego zdania, że ja panu nie będę odpowiadał na żadne pytania. Nie będę zmieniał 

swojego zdania. Oczywiście jest pewien tryb dostępu do informacji publicznej, w którym ma pan 

prawo wystąpić o wszelkie informacje. Natomiast bardzo bym prosił, bo jest taka moda i taki 
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zwyczaj, jeżeli ktoś ma cywilną odwagę, to mówi od początku do końca pewne rzeczy, czyli, jeżeli 

nazywam kogoś złodziejem, tego nazywam imienia nazwiska, jeżeli mówię na kogoś w pewny 

sposób, to z imienia nazwiska i teraz rozumiem, że jeżeli zarzucił pan, że procedury przetargowe 

zostały wykonane niezgodnie z tym, jak trzeba zrobi pan z tym, oczywiście użytek. Zgłosi pan  

to oczywiście odpowiednich służb, które sprawdzą czy te procedury te insynuacje, które zostały 

przez pana tutaj publicznie powiedziane, czy one znajdą swoje uzasadnienie. Od tego są oczywiście 

odpowiednie organy, które sprawdzają zarówno gminę, jak sprawdzają wszystkie procedury.  

I mam nadzieję, że jeżeli wykazuje się pan taką odwagą, to dokładnie tak pan zrobi. Zgłosi pan  

to na piśmie do odpowiednich instytucji. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Proszę odpowiadać merytorycznie na pytanie, a nie 

o tym , o czym ja nie powiedziałem, przecież, że nie może odpowiedzieć na te rzeczy, jak ja zadaję 

pytanie, to znaczy, błądzi Pan nie wiadomo, gdzie. 

Paweł Wójcik (Burmistrz): Nie, chwileczkę sesja jest rejestrowana, więc wszystko można 

sobie odczytać łącznie z insynuacjami, które tutaj były przez pana wypowiedziane na początku, to 

jest wszystko zarejestrowane, można sobie odczytać, (w tle Pan Wrzesień mówi, że sobie zdaje 

sobie z tego sprawę), więc jeszcze raz powiem, że myślę, że w poczuciu obywatelskiego 

obowiązku skorzysta pan z przysługującego panu prawa i zgłosi pan te rzeczy do odpowiednich 

służb, po to, żeby sprawdziły czy insynuacje, które ma pan, i które pan zarzucił, czy mają prawdę, 

mam nadzieję także, że jeżeli w drugą stronę my złożymy pismo do prokuratury, o to, że dokonuje 

pan czynów, które są czynami zabronionymi, i to też wynika z treści dzisiejszej sesji, będzie sobie 

można odczytać też z przysługującego prawa skorzystamy tylko bardzo bym prosił, żeby wtedy 

nie były kwestie związane z bliżej nieokreślonymi bliżej nieokreślonymi insynuacjami, ale po 

prostu uzasadnieniem, takim, które będzie jasno i precyzyjnie mogło identyfikować osoby, którą 

pan, o której pan mówi, o której pan pisze, którą pan podejrzewa o niecne czyny, żeby nie były to 

kwestie związane, z jakimi zawaluowanymi, pewnymi insynuacjami, ale bardzo prosto z mostu 

bez żadnych uprzedzeń, tylko dlatego, żeby dać możliwość dochodzenia roszczenia swoich praw 

w tym, w tym wszystkim i mam nadzieję, że cywilna odwaga też powinno na tym polegać, żeby 

wziąć odpowiedzialność za słowa, których się użyje za ludzi, których się obraża. I tyle bardzo 

dziękuję.  

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Proszę pana, przede wszystkim nikomu nic 

zarzuciłem, ma pan ścieżkę prawną proszę do prokuratora mnie zgłosić, proszę bardzo, przy 

wszystkich to mówię, ja się nie boję. Proszę pana, tak jak to, miałem tego tematu nie poruszyć,  

a wie Pan kiedy nam się do drogi rozeszły, jak pan poparł złodzieja złodziei, którzy w klubie pisali 

po 80 kilometrów do Buska. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Ale to nie jest tematem dzisiejszej obrady sesji. 

Bardzo proszę o pytanie. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Ale chwilę. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Bardzo proszę o pytanie. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Burmistrz poparł oficjalnie poprzedniego prezesa, 

pana Grzegorza Stępnia. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Bardzo proszę o pytanie dotyczące dzisiejszych 
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obrad. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Jest to nagrywane, któremu zarzuciłem, że ukradł  

8 tysięcy zł. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Czy są konkretne pytania?. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec):Przyniósł siedem i pół tysiąca zł i oddał pieniądze. Są 

na to świadkowie. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Przepraszam bardzo, daje Panu ostatnią szansę, 

czy będzie pan zadawał konkretne pytanie. Czy mam prosić o wyłączenie mikrofonu. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Czegoś boicie, że pójdzie eter? Niech idzie. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):Ale ja się niczego nie boję, ja po prostu czekam 

na konkretne pytania. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Proszę Pani ja tylko do tego, chciałem się odnieść, 

że ja komuś coś zarzucam, ja nikomu nic na zarzucam. Tylko dlaczego pytam i nic więcej, ale teraz 

wracają do. Stadionu projekt rewitalizacja, ostatnio rekultywacja tam co ma być organ trybuny, 

oczywiście, mają być robione. Oświadczam panu państwu, dzisiaj został system poleconym do 

gminy żydowskiej wysłane pismo. Nie wiem, czy wiecie o tym, ale trybuny, które są na stadionie, 

co było już zgłaszane nieraz do burmistrza, o tym i tam jest ziemia z cmentarza żydowskiego, tam 

są tysiące czaszek, tysiące ludzkich kości. Ja jako chłopiec wstyd się do tego przyznać,  

nie zdawałem sobie sprawy, może 8, 12 lat, miałem graliśmy tymi czaszkami w piłkę na obecnej 

płycie tymi czaszkami, graliśmy w piłkę i proszę państwa i. Trybuny najważniejsze są szkoda, że 

nie, nie przygotowałem się w taki sposób, przejeżdżałem przez Olkusz piękny stadion. Robią 

stadion ale bez żadnych trybun zadaszenia, ale tu najważniejsze zadaszenie jest najważniejsze  

i płyta ma być odwadniania proszę państwa. Przecież laik, który tam pójdzie na to boisko  

i pochodzi popatrzy, jak jest położona, rzeka płynie, a jest płyta położona proszę państwa, gdzie ta 

woda ma odchodzić, skoro rzeka płynie na równi z płytą, gdyby było metr do góry. Wtedy jest 

odejście, a tu ma być odwodnienie, to kolejne wrzucenie pieniędzy w błoto, to kolejne wyrzucenie. 

Jak żeście wsadzili 550 000 w szatnie, w dwie szateńki. Jak mówiłem, dajcie mi te pieniądze, 

postawię nowy piękny budynek parę lat do tyłu. No ale pieniądze, trudno ktoś odbiera go. Ja bym 

prezesem niż tego budynku nie odbierał, nikt, nikt, dlaczego tak się dzieje, że są inwestycje, które 

nikt nie odbiera. To samo na Kwiatowej odebraliście, publicznie odebraliście boisko Orlika na 

Kwiatowej góry do doliny, ale zostało odebrane później dopiero poprawka. Nie proszę wykonać, 

jak trzeba dopiero panu odbierzemy, ale wpierw odbiór później ktoś sobie nogę złamie, wtedy są 

problemy. Tak to robicie. Ktoś jest za to odpowiedzialny nie wiem, czy burmistrz, czyli kierownik 

nadzoru, jest ktoś w gminie też jednak do takich zadań, ktoś prowadzi także, proszę państwa 

troszeczkę, jeżeli coś robimy dla naszego , wspólnego dobra, to róbmy to naprawdę dobrze.  

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Ale przepraszam bardzo, miał pan zadawać 

konkretne pytania. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Ale muszę coś dla, dlaczego takie pytanie, żeby 

ludzie niezorientowani, żeby powiedzieć o co tu chodzi dlaczego będąc prezesem rozmawiałem z 

sąsiadami, pytam się macie działkę pod, pod drugą płytę, ostatnio modernizacji, inaczej zresztą 

jedną całość użytkową wchodzi, dlaczego nie ma po wsiach. Wiecie państwo, gdzie są 
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Zbigniewice, pewnie większość z was nie.  

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Jaki ma związek z naszą gminą. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Jak, Andrzejówka, ale tam jest stadion są 3 płyty 

boiska, przepiękne na jednych trenują na inny grają, a u nas już jedno dążę do czego będąc 

prezesem klubu, pozwoliłem sobie iść po sąsiadach, którzy wyrazili zgodę, wyrazili zgodę na 

sprzedaż działek. Do burmistrza zgłosiłem również po budowie. Mówi tak to niech do mnie przyjdą 

niech się do mnie zgłoszą. To proszę pana, czy pan ma interes do sprzedawców? Czy interes mają 

do pana, to oni mają do pana przyjść i prosić że działki chcą sprzedać, a jeżeli się otworzy furtka, 

przykładowo daje że są pieniądze na budowę nowej płyty nowego stadionu, ma pan działkę nie ma 

pan, a proszę pana w swoim życiu domu nie postawił, to niech pan, którzy jak działa, najpierw 

trzeba kupić działkę, żeby później wystąpić o plany, później zacząć budowę 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Proszę pana o konkretne pytanie?  

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Konkretnie tak. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): Myślę, że można jednak zadać pytanie w jednym 

zdaniu, bardzo proszę  

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Muszę ubrać to w słowa, żeby ludzie wiedzieli, o co 

chodzi, bo pytanie to jest tylko puste pytanie. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):Ale pytanie będzie trwało chwilę natomiast my 

już mamy pół godziny. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Po raz kolejny wrzucać pieniądze w błoto stadion, 

który nie powinno być pieniędzy, wrzucanych, dwa miliony złotych z tego co wiem. 2 000 000 zł, 

a proszę pani, a gdzie mamy drugą płytę do treningów. Tyle, że na Kwiatowej, mówiłem, 

wspomina chodziłem i trułem nabiał, nabiał non stop o to, żeby zrobić pełnowymiarowe, zgłosić 

do związku piłkarskiego w Kielcach. I jaką, w razie tu jest mokro, gramy, tam trenujemy, ale tego 

się nie robi bo bez, bez głowy, bez łba, a łeb się psuje, zawsze od czego? Od czego? Także proszę 

państwa, pani, mimo że tylko konkrety, ale, muszę żeby do tego dodać pewne słowa, które, które. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady): My już je znamy także, ja bym bardzo prosiła  

o konkretne pytania. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Mówię, dlaczego robicie w tej chwili, mówimy  

o rewitalizacji rynku, w tej chwili stadionie, dlaczego pieniądze wyrzucone nasze wspólne 

pieniądze nasze podatników, pieniądze 2 000 000 zł w błoto? Co. Wy odejdziecie. Bo władza się 

zmienia, a co ważne, że są inwestycje wydano je za czym większa inwestycja i więcej inwestycji 

tym lepiej wiadomo, dla kogo dla inwestora i dla wykonawcy, przecież to nie jest tajemnicą 

poliszynela, wszyscy o tym wiedzą? Dlaczego, dlaczego nie zostanie wykupiony teren te pieniądze 

nie zostać przeznaczona na wykup terenów, obok stadionu, zrobić płyty treningowe, zrobić 

prawdziwe, z prawdziwego zdarzenia, by płyta główna, a tu są najważniejsze trybuny no ludzie, 

przecież ja jeżdżę po Polsce. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):Jeszcze, ktoś chce zadać pytanie? 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Więcej jeżdżę niż prawdopodobnie, każdy z państwa, 

ja jestem codziennie w drodze, ja widzę ja obserwuję, jakież było, jakie są, jakie są obiekty 

sportowe, a tu się wykona, bo się wykona. Bo są pieniądze, aby wykonać i woda płynie dalej rzeką 
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tak. Ja wiem, że to są trudne pytania, co ja zadaję, bo no, bo trudno bo, bo ja wiem doskonale, ja 

bym przyszedł jako klakier, jak przychodziłem za pana Zatorskiego. I pan, pan, pan burmistrz do 

mnie między sygnałek mi puszczał przez ten przyjdź pan o tej i o tej o tej. To było wtedy super, 

ekstra. To był zadowolony teraz, widzę że nos na kwintę jako jakość nie pasuję. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):Przepraszam bardzo miał pan zadawać pytania. 

Bardzo proszę o włączenie mikrofonu. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Niech się pan śmieje. Zobaczymy to się będzie śmiał 

ostatni. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):Bardzo proszę o włączenie mikrofonu. 

Włodzimierz Wrzesień (Mieszkaniec): Dziękuję bardzo. 

Anita Jabłońska (Przewodnicząca Rady):  Czy ktoś z państwa jeszcze chciałby tutaj 

obecnych zabrać głos lub zadać pytanie? 

Nie zgłoszono. 

 

15. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej, z powodu wyczerpania tematów z przyjętego porządku 

obrad, zamknęła XLII sesję Rady Miejskiej  w Chmielniku, dnia 9 maja 2022 r. 


